
  

افزایش سه برابری اعتبار توسعه و تجهیز مدارس در 
سال جاری

مدیرکل آموزش های شهروندی گفت: اعتبار توسعه، بهسازی و تجهیز 
مدارس نسبت به سال گذشته، سه برابر افزایش داشته است.

در  تهران  شهرداری  شهروندی  آموزش های  مدیرکل  امیری،  مهدی 
گفت وگو با خبرنگار شهر در رابطه با توسعه، تجهیز و بهسازی مدارس 
اظهار کرد: شهردار تهران در دوره جدید توجه ویژه ای به بحث کمک به 

مدارس و همکاری با آموزش و پرورش و رفع مشکلات آنها داشته است.
وی با تاکید بر اینکه هرساله اعتباری برای توسعه، تجهیز و بهسازی 
مدارس توسط شورای شهر تهران تصویب می شود، گفت: اعتبار توسعه، 
بهسازی و تجهیز مدارس نسبت به سال گذشته، سه برابر افزایش داشته 
است که این اعتبار در اختیار مناطق ۲۲ گانه قرار می گیرد تا نسبت به 
توسعه و تجهیز و بهسازی مدارس در ۴ حوزه فنی و عمرانی، تجهیز 

مدارس، فرهنگی و اجتماعی و مناسب سازی مدارس اقدام کنند.
امیری بحث اجرای طرح شهردار مدرسه را یکی از مهم ترین طرح ها 
خواند و ادامه داد: ارائه خدمات آموزشی در مدارس، راه اندازی خانه های 
محیط زیست در سطح مدارس با همکاری اداره کل محیط زیست، برگزاری 
برنامه های مناسبی، جشنواره و نمایشگاه و... با همکاری آموزش و پرورش، 
بحث ایمنی و مدیریت بحران مدارس با همکاری ستاد مدیریت بحران 
شهرداری تهران، آسفالت، رنگ آمیزی و ...، خرید وسایل اعم از نیمکت و 
لوازم اداری  و حریم سازی مدارس از جمله برنامه هایی هستند که در بحث 

توسعه، تجهیز و بهسازی مدارس انجام  می شوند.
مدیرکل آموزش های شهروندی با اشاره اینکه هرساله اقدامات دیگری 
فارغ از اعتبارات نیز انجام می شوند، بیان کرد: به عنوان مثال معاونت فنی 
و عمرانی و امور مناطق با همکاری شهرداران مناطق درخصوص آسفالت 
مدارس و بهسازی محیط داخل مدرسه اقدام می کنند. تا به امروز بحث 
آسفالت بالغ بر ۲۰۰ مدرسه انجام شده و بالغ بر ۲۰۰ هزار مترمربع آسفالت 

مدارس را داشته ایم.
امیری در پایان خاطرنشان کرد: تمام اقدامات براساس نیازسنجی که 
توسط آموزش و پرورش انجام می شود و همچنین طی تفاهم نامه ای که به 

امضای شهردار منطقه و آموزش و پرورش می رسد، انجام می شود.

همزمان با نشست خبری سخنگوی شهرداری تهران
 از ۲ تن از خبرنگاران حوزه شهری 

تقدیر شد
همزمان با پنجمین نشست خبری سخنگوی شهرداری تهران از ۲ تن از 

خبرنگاران حوزه شهری تقدیر به عمل آمد.
به گزارش خبرنگار شهر، عبدالمطهر محمدخانی رئیس مرکز ارتباطات 
و امور بین الملل شهرداری تهران، امروز -دوشنبه ۱۰ دی ماه- همزمان 
از پروانه بهرام نژاد دبیر گروه شهری  با پنجمین نشست خبری خود 
روزنامه همشهری و زینب مرزوقی خبرنگار روزنامه فرهیختگان تقدیر 

کرد. 
در روزهای اخیر دو گزارش در دو روزنامه همشهری و فرهیختگان با 
محوریت خدمات رسانی به شهروندان و ساماندهی افراد آسمان خواب و 
بی خانمان در شب های سرد سال منتشر شد که خبرنگاران این رسانه ها با 
حضور در صحنه، به بیان مشکلات و همچنین اقدامات مدیریت شهری 

در این حوزه پرداختند.

در مراسم بزرگداشت مسعود کیمیایی مطرح شد

کیمیایی قسمتی مهم از تاریخ سینمای ایران است

روز  عصر  کیمیایی  مسعود  بزرگداشت  آئین 
جمشید  جیرانی،  فریدون  حضور  با  دوشنبه 
گرگین، حامد بهداد، محمد کارت، تهمینه میلانی 
سیروس الوند محسن امیر یوسفی، جواد طوسی، 
بهاره رهنما و دیگر چهره های سینما در فرهنگسرای 
نیاوران برگزار شد و هنرمندان با حضور در این 
مراسم به ذکر خاطراتی درباره این سینماگر و آثار 
او پرداختند و تاکید کردند که کیمیایی قسمتی 

مهم از تاریخ سینمای ایران است.
رئیس  امیریوسفی  محسن  ایرنا،  گزارش  به 
درباره  مراسم  این  در  کارگردانان  کانون  پیشین 
کیمیایی  استاد  اسم  گفت:  کیمیایی،  مسعود 

قسمتی مهم از تاریخ سینمای ایران است.
»قیصر«  او،  فیلم  نمایش  اولین  افزود:  وی 
درست در همین روز انجام شد. اکران قیصر تقارن 
جالبی با امروز دارد و سینمای ایران را به قبل و بعد 
از خود تبدیل کرده است. امیریوسفی با اشاره به 
دیگر چهره های سینمای ایران که در مراسم حضور 
نداشتند، گفت: جای خیلی از دوستان شما در 
این مراسم خالی است. از داریوش مهرجویی عزیز 
که می دانم چقدر به یاد او بودید و چقدر از اتفاقی 
که برای او افتاد آزرده شدید. عباس کیارستمی، 
علی حاتمی، ناصر تقوایی و همکاران شما در فیلم 
تا ناصر ملک مطیعی،  از مازیار پرتو  »قیصر«؛ 

جمشید مشایخی و بهروز وثوقی.
میلانی: در همه ۱۴ فیلمم مدیون استاد کیمیایی 

هستم
تهمینه میلانی در ادامه این مراسم، گفت: چهل 
و چند سال پیش این افتخار را داشتم که دستیار 
کیمیایی باشم و هفت سال با او کار کنم. دورانی 
عجیب که کمتر درباره آن صحبت می شود. من 
سینما نخوانده ام و ۱۴ فیلم سینمایی ساختم که 

برای همه آنها مدیون کیمیایی هستم.
این کارگردان ادامه داد: کیمیایی فقط به خاطر 
عمر  یک  باید  »گوزن ها«  یا  »قیصر«  ساخت 
می برد.  را  زندگی  لذت  و  می خوابید  و  می خورد 
تاثیرگذاری این  دو فیلم در تاریخ سینمای ایران 
می کرد،  زندگی  دنیا  جای  هر  است.  بی نظیر 
بی شک به عنوان استاد سینمای ایران او را روی 

سرشان می گذاشتند.

میلانی در ادامه با ذکر خاطراتی از آشنایی خود 
با کیمیایی، گفت: شما همیشه استاد من هستید 
و یک ارتباط چهل و چند ساله توام با احترام بین 

من و استادم جاری بوده است.
فرامرز  از  یادداشتی  برنامه  مجری  ادامه  در 

قریبیان قرائت کرد.
فرهادی: شوریدگی سینمای کیمیایی، فیلمسازان 

زیادی تربیت کرد
اصغر فرهادی نیز در کلیپی گفت: فیلم قیصر 
بعد از نمایش خود مسیر سینمای ایران را تغییر 
که  بهانه ای  چنین  و  شبی  چنین  انتخاب  داد. 
مقارن با اولین اکران قیصر در سینماهای ایران 

است، برای من معنای بزرگی دارد.
وی ادامه داد: اینکه پس از نزدیک به ۶۰ سال 
کسی که آن گام های اولیه را برداشت، همچنان 
حضور پویا و زنده ای دارد و با این همه فراز و فرود 
در مسیری که در آن گام برداشته و بر سر عهدی 

که با خود بسته مانده، ستایش برانگیز است.
بعد  کیمیایی نسل  اینکه  به  اشاره  با  فرهادی 
خود را فیلمساز کرد، گفت: هیچ فیلمسازی به 
اندازه کیمیایی در سینماگر شدن درصد زیادی از 
سینماگرانی که بعد از او فیلمساز شدند، نقش 
از  فیلمی  وقتی  جوانان  بسیاری  است.  نداشته 
کیمیایی دیدند و شور و هیجان فیلم های وی را 
لمس کردند، پس از بیرون آمدن از سالن تصمیم 
گرفتند سینماگر شوند. خیلی  از آنها سینماگران 
سبک  درباره  فیلمساز  این  شدند.  تاثیرگذاری 
جدای  او  فیلم های  افزود:  کیمیایی،  فیلمسازی 
از سبک و سیاق منحصر به فرد خود، شعور و 
شوریدگی دوست داشتنی دارد که گاهی کمتر این 

موضوع دیده می شود. 
شوریدگی کار او ابتدا باید احساس شود و آن 
را بفهمیم. تنها فیلمساز دیگری که آن شوریدگی 
را داشت، زنده یاد داریوش مهرجویی بود. همین 
شور و شوریدگی باعث شد خیلی ها علاقمند به 

فیلمساز شدن شوند.
وی ادامه داد: فیلم های کیمیایی را که می بینم 
حس می کنم یک نقاش یا یک رمان نویس فیلم 
می سازد. تلفیقی از نقاشی و ادبیات در سینمای 
فیلمسازی  را در کمتر  دارد  او که مخاطب عام 

دیدم. کیمیایی فرد با معرفتی است و من در رابطه 
شخصی ام با او این را دیدم. این موضوع او را در 

جایگاه قابل ستایش و قابل احترامی می برد.
بهداد: خوشبختم که دیالوگ های کیمیایی روی 

لبانم آمد
این مراسم روی سن آمد  نیز در  حامد بهداد 
و در این مراسم گفت: من هر پلان و میزانسن 
به  به مارکز که  نه  را  کوچک فیلم های کیمیایی 
کیمیایی  مسعود  نام  می کنم.  متصل  شاهنامه 
به تاریخ پیوسته، عمر سینما زیاد نیست. شما 
یک هزاره با ادبیات مواجه بودید؛ درباره حافظ، 
مولانا، سعدی و غیره حرف می زنید. وی افزود: 
عمر سینما زیاد نیست اما ناصر تقوایی می گوید 
شعر امروز ما با سینما گفته می شود. در این عمر 
آمده  به وجود  یکصد ساله چه شاعری  کوچک 
است، چطور قهرمان فیلم هایش به دنیا می آیند و 

کشته می شوند و صحنه هایش راه می روند.
بهداد ادامه داد: در ۲۴ سالگی ساختن چنین 
فیلمی نبوغ می خواهد. وقتی با کیمیایی کار کردم 
این را فهمیدم هرچند آن زمان هم اعتماد به نفس 
داشتم اما وقتی قرار بود جلوی دوربین او بروم، 
صبح خوابم نمی برد. اضطراب بازیگری ندارم اما 
تا صبح خوابم نبرد. به خودم گفتم خودش سر 
صحنه است و به تو می گوید چه کار کنی، چرا 
قهرمانی،  هر  افزود:  بازیگر  این  داری؟  استرس 
هر اسطوره ای مرکب خودش را می خواهد. مرکب 
بهروز  با  »قیصر«  بود.  وثوقی  بهروز  کیمیایی، 
ساخته شد. شما یک تنه همه این سال ها را تنها 
دیالوگ های  که  خوشبختم  خیلی  دادید.  ادامه 
کیمیایی روی لبانم آمده و در کارنامه کاری من 

فیلم »جرم« و »محاکمه در خیابان« است.
سرویس الوند: نسل ما از مسعود یاد گرفتیم

سرویس الوند نیز در این مراسم گفت: »قیصر« 
و  بود  ایران  سینمای  گوش  در  سیلی  یک  مثل 
سینما را به خودش آورد. همه ما مدیونیم. نسل ما 
از مسعود یاد گرفتیم. هنوز هم این حالت است و 
سایه اپ بالای سر ما بماند. جواد طوسی نیز متنی 

را درباره مسعود کیمیایی قرائت کرد.
علی ربیعی دستیار اجتماعی رئیس جمهور نیز 
در این مراسم گفت: بدون کیمیایی ها ایران دچار 

از جاکندگی  می شود.
اوجی: کیمیایی فیلم جدید می سازد

گفت:  مراسم،  این  در  نیز  بازیگر  اوجی  علی 
کیمیایی در دیگر سینماگران تکثیر شده و عده 
زیادی به عشق او سینماگر شدند. چطور درباره 
کسی صحبت کنم که وقتی اسم فیلم هایش را 
پشت هم می خوانیم باید نفس عمیق بکشیم؟ 
باید نفس عمیق بکشیم تا اسم این ۳۲ فیلم را 
بخوانیم. خدا مرا دوست داشت که فیلم »خائن 

کشی« را تهیه کردم.
وی افزود: کیمیایی جوان ترین کارگردانی بودند 
که تهیه کننده فیلم او بودم. به هیچ وجه نمی شد 
سر او کلاه گذاشت. در فیلم بزرگی مثل »خائن 
کشی« همه چیز از دکور، صحنه، نور، لباس و هر 

چیزی از زیر نظر او می گذشت.
اوجی در ادامه از تولید سی ویکمین فیلم بلند 
مسعود کیمیایی خبر داد و گفت: در این شرایطی 
فیلم  دارد،  وجود  اجتماعی  فیلم های  برای  که 
پنج  فیلم های  از موفق ترین  »خائن کشی« یکی 
سال اخیر سینمای اجتماعی است. برای من در 
بخش خصوصی مهم است که کیمیایی فیلمی 

ساختند که در اقتصاد سینما موثر بوده است.
جیرانی: از »قیصر« فهمیدیم که تصویر زبان 

سینما است
فریدون جیرانی نیز در ادامه با قرائت متنی به 
خاطراتش از تماشای »قیصر« اشاره کرد و گفت: 
من از جوانان شهرستانی نسل اول سینما هستم. 
تاکید من روی نسل به این دلیل است که پس از 
ما متولدین دهه های ۴۰ تا ۷۰ با دیدن فیلم های 

کیمیایی به سینمای او علاقه مند شدند.
بعد  من  داد:  ادامه  کارگردانان  کانون  رئیس 
و  افکار  باید  کردم  حس  سینمارفتن  مدتی  از 
اندیشه هایم را با زبان سینما بیان کنم. ما از قیصر 
فهمیدیم که تصویر، زبان سینما است. فهمیدیم 
و  مضمون  فکر،  سینما  در  چیزی  هر  پشت 
مکاشفه ای وجود دارد. دیالوگ هایی شنیدیم که تا 
آن تاریخ در سینمای ایران نشنیده بودیم. متوجه 
تاثیر موسیقی فیلم روی فیلم شدیم. با قیصر با 
سینمای فیلمسازی آشنا شدیم که از پرسه زدن 
در سینما می آمد. فیلمسازی که تحولات فکری را 
دنبال می کرد و شعر خوانده بود. چپ جدید را 
شناخته بود و انقلاب کوبا روی او تاثیر گذاشته 

بود. ساعدی و نقد فیلم را شناخته شده بود.
کیمیایی: هنوز فکر می کنم هیچ کاری نکرده ام

مسعود کیمیایی نیز در این مراسم با اشاره به 
اینکه کارگردانان فهیمی در سینمای ایران داریم، 
گفت: تمام هنرمندان جهان یک نفر هستند و 
آن یک نفر تو هستی. ما هنرهای جهان هستیم 
در  خوب  کارگردان های  چقدر  نمی شویم.  بیان 
بیان نشدند  انجمن کارگردانان داریم که  همین 
فهم،  تفهیم،  تفکر،  هستند.  سر  خودشان  اما 

فهمیدگی و فهمندگی دارند.
فیلم  کردم،  نقاشی  نوشتم،  من  افزود:  وی 

ساختم و هنوز فکر می کنم هیچ کاری نکرده ام.
کیمیایی ادامه داد: دلتنگ خیلی ها هستم؛ از 
بیژن  و  احمدی  احمدرضا  تا  داریوش مهرجویی 
الهیاما دو نفر هستند که در حال حاضر در ذهن 
من هستند و برای آنها دلتنگ هستم. یکی پسرم 
که از خودش زد، مسیر خودش را نرفت، پای من 

ایستاد و دیگری بهروز وثوقی است.
کارگردان قیصر درباره ارتباطش با بهروز وثوقی، 
گفت: رابطه من با بهروز، رابطه بازیگر و کارگردان 
نبود. بهروز پیچ و مهره هایی داشت که باید یاد 
میگرفتی تا خفتگی های درون او بیدار شود، او پر 

از حس و استعداد بود.

رئیس پلیس فتا پایتخت از کشف انبارهای غیرمجاز داروهای کمیاب 
و نایاب بدون رعایت شرایط نگهداری خبرداد وگفت: برخی داروهای 
تاریخ گذشته با برچسب تاریخ جدید در فضای مجازی به فروش 

می رسند.
به گزارش مهر، فضای مجازی به دلیل گستردگی و دسترسی آسان، 
به محیطی مناسب برای فعالیت های غیرقانونی تبدیل شده است. 
این تهدیدات می تواند شامل کلاهبرداری های اینترنتی، هک اطلاعات 
شخصی، انتشار محتوای غیرقانونی و بسیاری از جرایم دیگر باشد که 

نیازمند نظارت و اقدامات پیشگیرانه مستمر است.
سردار داود معظمی گودرزی رئیس پلیس فتا پایتخت در گفتگو 
با خبرنگار مهر درباره ورود داروهای قاچاق و تاریخ گذشته به بازار 
گفت: یکی از دغدغه های اصلی پلیس، وجود داروهای تاریخ گذشته و 
داروهای برچسب گذاری شده است و در حالی که تاریخ انقضای آن ها 
به پایان نرسیده است، اما واقعاً نمی توان به کیفیت و اثرگذاری آن ها 
اطمینان داشت. برخی از این داروها به صورت غیرقانونی و با تغییر 
برچسب وارد چرخه مصرف شده اند. این موضوع به طور مستقیم 
بر سلامت جامعه تأثیر می گذارد و مشکلات فراوانی را برای بیماران 

ایجاد می کند.
وی افزود: یکی از مشکلات عمده در این زمینه، ورود داروهای قاچاق 
به کشور و شرایط نگهداری داروها است. بسیاری از این داروها در 

شرایطی نگهداری می شوند که به هیچ وجه با استانداردهای بهداشتی 
و دمایی مشخص شده برای حفظ کیفیت و اثرگذاری داروها همخوانی 
ندارد. به عنوان مثال، برخی داروها مانند انسولین باید در دمای بین ۵ 
تا ۱۰ درجه سانتی گراد نگهداری شوند. اما در صورت ورودی غیررسمی 
و قاچاق، این شرایط به شدت نقض می شود. به همین خاطر، تضمینی 
برای سلامت و کارایی این محصولات وجود نخواهد داشت و ممکن 

است سلامت مصرف کنندگان را به خطر بیندازد.
با  تا کنون  ابتدای سال جاری  از  سردار معظمی گودرزی گفت: 
شناسایی و رسیدگی به پرونده های متعدد، بیش از ۳۰۰ فقره پرونده 
قضائی در این زمینه تشکیل شده است. این فعالیت ها به دستگیری 
بیش از ۱۱۵ نفر از افراد متخلف انجامیده شده است. لازم به ذکر 
است که باید از همکاران خود در پلیس فتا و همچنین دادستانی تهران 
و دادسرای ویژه رسیدگی به جرایم پزشکی که با پیگیری های جدی خود 

مسیری برای حمایت از حقوق مردم هموار کرده اند، قدردانی کنیم.
رئیس پلیس فتا گفت: در راستای این اقدامات، پلیس فتا همچنین 
اقدام به کشف بیش از ۱۱۰ هزار قلم انواع و اقسام دارو کرده است. 
این داروها شامل داروهای کمیاب و نایاب، داروهای تاریخ گذشته 
و داروهایی هستند که ممکن است در چرخه های رسمی به سختی 
نشان  بررسی ها  سرطانی.  بیماران  داروهای  ویژه  به  شوند،  یافت 
می دهد که برخی از این داروها به صورت قاچاق وارد کشور شده اند یا 

از چرخه های رسمی خارج گشته اند. این امر نیازمند تحقیقات دقیق تر 
و اقدامات قاطع در این زمینه است. علاوه بر این، بیش از ۱۵۰ صفحه 
اینستاگرامی و سایتی که دارای محتوای مجرمانه بود، مسدود شدند. 
این صفحات عمدتاً در زمینه ارائه محصولات سلامت محور و تخلفات 

مرتبط با آن فعالیت می کردند.

آئینه شهر

مسعود کیمیایی: تمام 
هنرمندان جهان یک نفر 
هستند و آن یک نفر تو 
هستی. ما هنرهای جهان 
هستیم بیان نمی شویم. چقدر 
کارگردان های خوب در همین 
انجمن کارگردانان داریم که 
بیان نشدند اما خودشان سر 
هستند. تفکر، تفهیم، فهم، 
فهمیدگی و فهمندگی دارند

بیش از ۱۱۰ هزار قلم داروی کمیاب کشف شد
وهای تاریخ گذشته با برچسب جدید در فضای مجازی وش دار فر
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رئیس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات 
وضع هوا از ورود سامانه بارشی جدید به کشور طی امروز 
خبر داد و گفت: بارش برف و باران در نقاط مختلف کشور تا 

پایان هفته ادامه خواهد داشت.
صادق ضیائیان رئیس مرکز پیش بینی و مدیریت بحران 
مخاطرات وضع هوای سازمان هواشناسی کشور در گفتگو با 
خبرنگار مهر اظهار کرد: امروز )سه شنبه، ۱۱ دی( با تقویت 

جریانات شمالی روی دریای خزر در غرب مازندران، گیلان 
و شرق اردبیل بارش برف و باران و کاهش نسبی دما و در 
شمال غرب کشور نیز افزایش ابر و رگبار پراکنده رخ می دهد.

وی افزود: همچنین امروز با ورود سامانه بارشی به جنوب 
غرب کشور در مناطقی از شرق خوزستان و لرستان، کهگیلویه 
و بویر احمد، چهار محال و بختیاری، جنوب قزوین، همدان، 
مرکزی، قم، اصفهان، فارس، یزد، کرمان، شمال سیستان و 

بلوچستان، خراسان جنوبی و جنوب خراسان رضوی ابرناکی و 
رگبار باران و برف، گاهی رعد و برق، وزش باد و کاهش نسبی 

دما پیش بینی می شود.
رئیس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات 
وضع هوا ادامه داد: فردا )چهارشنبه، ۱۲ دی ( در کل سواحل 
دریای خزر بارش باران و برف رخ می دهد و روز پنجشنبه )۱۳ 
دی ( برای استان های واقع در نوار شرقی کشور بارش باران و 

برف، وزش باد و کاهش دما ادامه خواهد داشت.
وی یادآور شد: از امروز تا روز پنجشنبه در نیمه شرقی، 
نواحی مرکز و جنوب کشور وزش باد شدید، کاهش محسوس 

دما و در نقاط مستعد گرد و خاک پیش بینی می شود.
ضیائیان در پایان گفت: آسمان تهران امروز )۱۱ دی ( در 
روز صاف و غبار آلود، اوایل شب افزایش ابر با حداقل دمای 

۳ و حداکثر دمای ۱۰ درجه سانتیگراد پیش بینی می شود.

هشدار کاهش دما به ۱۶ استان
ورود سامانه بارشی جدید به کشور

 آگهی تجدید ارزیابی کیفی مناقصه
1403-37-17 

اداره کل راه آهن خراسان  در نظر دارد نسبت به 
از طریق   ، واجد شرایط  پیمانکاران  کیفی  ارزیابی 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به نشانی 

www.setadiran.ir  به شرح زیر اقدام نماید.
مناقصه گران می بایست نسبت به دریافت اسناد از 
طریق سامانه مذکور اقدام نمایند. لازم به ذکر است 
کلیه مراحل برگزاری مناقصه از فراخوان تا انعقاد 

قرارداد از طریق سایت مزبور انجام می گردد.
1- موضوع : بازسازی تاسیسات سرویس بهداشتی 

مردانه ایستگاه راه آهن شهید رئیسی مشهد .
2- مهلت خرید : تا  ساعت  13 روز یک شنبه   مورخ 

         . 1403/10/16
: تا  ساعت  14 روز  یک شنبه    3- مهلت ارسال 
مورخ 1403/10/30–  در سامانه تدارکات الکترونیکی 

.  www.setadiran.ir دولت به آدرس

نوبت اولشناسه آگهی: 1855711

اداره کل راه آهن خراسان کد خ-ر-6

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده شرکت گروه 
سرمایه گذاری صنعتی اسپادانا)سهامی خاص(

مرجع دعوت: مدیر عامل و اعضا هیات مدیره

ثبت شده به شماره 607514 و شناسه ملی 14011855403

بدینوسیله از کلیه سهامداران محترم شرکت دعوت میشود تا در 
جلسه مجمع عمومی فوق العاده که در تاریخ 1403/10/27 روز 
پنجشنبه در ساعت 10 صبح در محل شرکت واقع در میرداماد 
خیابان قدوسی خیابان 22 بهمن پلاک29 طبقه5 به کد پستی 

1549937123 تشکیل خواهد شد حضور بهم رسانند.
دستور جلسه مجمع:

اتخاذ تصمیم در خصوص افزایش سرمایه شرکت

کد س-م-75


